

Møte 16 - 05.09.23

Tilstede: Ida, Jonas, Jens, Karina, Erle, Omar, Maria, Axel, Selma

1 Ris/ros

“Som gammel, bitter og nå alumni, ser jeg på det som min plikt å gi min siste ris før dere går av etter et års godt arbeid.

Min kritikk er organiseringen av bilder fra arrangementer på deres facebook-sider. Det kan nevnes at:

1. bilder fra Alkymistens 50-års jubileum ligger på Volvox & Alkymistens Medlemsgruppe istedenfor Volvox & Alkymisten-siden
2. bilder fra julebordet 2022 ligger løst, istedenfor i et album på Volvox & Alkymisten-siden
3. det er ikke lagt ut noen bilder fra Krabbe 2023 eller Volvox & Alkymistens 25-års bryllupsbankett (2023). Om disse finnes, vil jeg og sikkert mange andre ha glede av å mimre over disse fine kveldene

Vennligst viderefør mine klager til Mediesjef ved nærmeste anledning. Ellers ønsker jeg dere en fin fadderuke videre. Stå på, dere er flinke!”

Dette skal bli ordnet så snart som mulig

“Hei. For å melde meg som medlem finner jeg ikke kull 23/24 som jeg tror er mitt kull. Og kan jeg bli med i komite uten å være medlem?”

Vi beklager feilen i skjemaet og dette skal bli rettet på så fort som mulig. Det er ikke mulig å melde seg inn i en komite uten å være medlem, men det er lov å melde seg på undergrupper

2 Prioriterte saker

2.1 Styringsdokument-endringsforslag

Det ble fremmet et forslag om å fjerne kåringen av komiteehelter fra imball da dette er et arrangement hovedsakelig for 1. klassinger. 1. klassingene har ikke hatt noe tid til å bygge noen sterke tilknytninger til linjeforeningen eller komiteene enda så slike kåringer føles ikke veldig relevant eller interessant for dem.

Vedtatt (9/9)

3 Komiteer (oppdatering)

Leder

- Har hatt NV-leder møte
 - Har fylt opp kjøkkenet med reserve kjøkkenting som vi kan bruke når f.eks Zalo er tomt
 - Skal rydde felleslageret neste NV-ledermøte (kommer til å være på overlapp møte med neste leder) så alle som har noe i fellesarealet bør få kontroll over det. Bør videreformidles til undergruppene. Møtet finner sted om ca. 3 uker.
- Skal ha møte med fakultetet (mulig også overlapp med neste leder)
- Studieprogramleder ønsker møte med Volvox og Alkymiste og Biotek
- LL møte neste uke
 - Skal ta opp hvilke typer griller andre har så vi kan kjøpe nye
 - Bør ha stor grilloverflate
 - ikke de billigste siden de ruster

Kasserer

- Driver på med siste bit av bokføring
- Sett på budsjett til pizza,
 - Litt usikker på hvordan oppmøte blir vs. tidligere år og om vi skal satse på å trenge mer
- Har skrevet ferdig vedtektsforslagene
- Begynt å se på budsjettet for dette året
 - Komiteer har tidligere måtte betale for kaffe, men det har vært mye friere i år. Dette er mest sannsynlig hvorfor vi har brukt så mye mer penger på kaffe

Nestleder

- IÅM

Sekretær

- Pant er hentet
- Har bestilt nye etiketter til pant

Faddersjef

- Skal prøve å få sendt ut et evalueringsskjema av fadderuka til fadderbarna i løpet av uka.
- Har fått fadderkom til å sende inn ting på refusjonsskjema
- Har hatt evaluering av fadderuken med fadderkom. Den gikk bra og vi har fått positive tilbakemeldinger fra både faddere og fadderbarn.

Arrkom

- Imball er nesten i boks, men vi mangler konferransier
 - Hadde gjennomgang på lokalet i dag. Det er viktig med ingen medbrakt drikke!
- Ellers IÅM

Bedkom

- Skal ha møte med vivoleder
- Har kommet i gang med intervjuer
- Planlegger et møte før genvors

Nukleomedia

- Gjennomfører komiteeopptak
 - Mange søkere, og søker til mediesjef
- Skal ha intromøte på onsdag

Kontorkom

- Har kalt inn til intervju

4 Undergrupper (oppdatering)

Bumblebeats

- Har lyst til å spille et kort program på imball, men vi trenger bil

InVitro

- Bryggekurs 10. september
 - Veldig mange påmeldte, må kanskje splitte opp i to puljer

Revyen

- Har hatt post på V&A safari og hadde ekstraordinært årsmøte på våren
- Skal ha årsmøte 27.09.23

TrollKom

- Hadde tur til Geitfjellet i fadderuken
- Skal ha årsmøte 31.08

VoKalium

- Hadde åpen øving i fadderuken
- Skal ha ny åpen øvelse 31.08 da den vi hadde krasjet litt i fadderuken

V&A IL Damer

- Har begynt med ukentlige treninger og har hatt kakesalg utenfor kontoret.
- Skal ha treninger hver lørdag fremover og begynne med kamper.

V&A IL Herrer

SkeiV&A

Spanskymisten

V&A Apekatter

- Har hatt klatring på sluppen
- Skal ha søndagsklatring

5 Eventuelt

5.1 Krav for ordstyrer etc. på generalforsamlinger

Det ble diskutert om vedtektene angående ordstyrer osv. mer romslige da vi per dags dato har de strengeste kravene på Gløs. Per dags dato bryter vi også våre egne vedtekter når vi har mer enn en ordstyrer. Det ble også diskutert om det skal legges til et punkt om at protokoll skal signeres på stedet etter generalforsamlingen er over, men det ble ikke konkludert med noe på møtet